
Aloite rakentamisesta kylissä 
RKP:n valtuustoryhmä peräänkuuluttaa konkreettisia toimenpiteitä ja toimenpide-ehdotuksia kylien 
kehittämiseksi ja rakentamisen lisäämiseksi kylissä. 
Aloitteen perustelut: 
Valtuuston hyväksymän strategian mukaisesti meidän tulee kehittää kyliä yhteistyössä asukkaiden kanssa 
tiivistämällä ja mahdollistamalla uudistettujen kaavoitusperiaatteiden ja avointen 
rakennuslupakäytänteiden mukaista rakentamista. RKP:n valtuustoryhmän mukaan tähänastisessa 
virkamiesvalmistelussa tätä tavoitetta tai valtuuston aiemmin hyväksymiä periaatteita ei ole huomioitu 
riittävästi. 
Kylien kehittämisestä on tehty selvitys vuonna 2013. Valtuusto on tammikuussa 2016 käsitellyt aloitetta 
kylien kehittämisestä, ja tuolloin ilmoitettiin, että virkamiesryhmä työskentelee kylien kehittämisen parissa, 
viitaten mm. Sipoo – kymmenien kylien koti -kehityssuunnitelmaan. Valtuusto on kesäkuussa 2015 tehnyt 
periaatepäätöksen emätilaperiaatteen tulkinnasta. 
RKP:n valtuustoryhmän mukaan konkreettisia tuloksia ei ole saavutettu tarpeeksi. Tällä valtuustokaudella ei 
ole hyväksytty yhtään kyläosayleiskaavaa. Asukasmäärä on vähentynyt lähes kaikissa kylissä. Investointeja 
vesi- ja viemäriverkostoon voitaisiin hyödyntää tehokkaammin. RKP:n valtuustoryhmän mukaan 
elinvoimaiset kylät ovat tärkeitä ja tekevät Sipoosta viihtyisän, monipuolisen ja puoleensavetävän kunnan. 
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